
Projekt 
P r o t o k ó ł  nr  XXIII/2012 

z obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Kłodzku,  
która odbyła się w dniu  28  czerwca 2012r.  
w sali Rajców Urzędu Miasta w Kłodzku 

 

 
Sesja  rozpoczęła  się o godz. 12:00. 

 
1. Otwarcie obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Kłodzku. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kłodzku Pan Piotr Brzostowicz 

mówiąc: „Otwieram obrady XXIII sesji Rady Miejskiej w Kłodzku”.  

 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz serdecznie przywitał Państwa radnych, Panów 

Burmistrzów, zaproszonych gości, mieszkańców Kłodzka, kierowników i pracowników urzędu miasta 

oraz przedstawicieli środków publicznego przekazu. 

 
2. Stwierdzenie waŜności obrad sesji. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz stwierdził, iŜ obecnych jest na sali 17 radnych, co 

stanowi wymagane kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Wiceprzewodniczący Pan Grzegorz Muskała przybył o godz. 12:05, radny Pani Michał Piszko  

o godzinie 12:30 wówczas stan rady wynosił 19 radnych.  

Nieobecni podczas sesji: radny Pan Tadeusz Kmiecik oraz radna Pani ElŜbieta śytyńska. 

 

Głos zabrał Pan Tomasz Perczyński Prezes MKS Nysa Kłodzko - poinformował, Ŝe w 60-letniej 

historii Nysy Kłodzko nie było takiego roku jaki był teraz, są powody do dumy bowiem druŜyna 

Nysy Kłodzko seniorów awansowała do IV Ligii, równieŜ wszystkie grupy młodzieŜowe rozwijają się 

w bardzo dobrym kierunku i praktycznie w kaŜdym roczniku mamy sukcesy. Jest to zasługą  

Dyrekcji i Kierownictwa Kłodzkiego Centrum, Pana Burmistrza oraz Państwa Radnych. W trakcie tej 

kadencji Klub Sportowy Nysa Kłodzko rozwija się tak jak nigdy dotąd za co, blisko 200 sportowców 

uprawiających sport w Nysie Kłodzko, serdecznie dziękuje.   

Obecnie realizowane jest największe przedsięwzięcie w Nysie Kłodzko, mianowicie juŜ jutro 

wyjeŜdŜa około 40 małych piłkarzy na Międzynarodowy Turniej Copa Catalunya do Barcelony. 

Około  20 państw z całej Europy będzie brało udział w tym turnieju i między innymi Nysa Kłodzko. 

Przedsięwzięcie w 90% finansowane jest przez rodziców natomiast te 10% finansują ludzie dobrej 

woli. W związku z tym zwróciliśmy się z gorącą prośbą i apelem równieŜ do Państwa Radnych  

o wsparcie finansowe. Wpłat moŜna dokonać na konto Klubu Sportowego Nysa Kłodzko lub 

bezpośrednio w dniu dzisiejszym do puszki. 

Następnie jeden ze sportowców odczytał podziękowanie dla Burmistrza Miasta Kłodzka Pana 

Bogusława Szpytmy za włoŜony wysiłek i owocną współpracę na rzecz młodzieŜy Nysy Kłodzko  

w sezonie 2011 – 2012. 

Pan Tomasz  Perczyński wręczył równieŜ Panu Przewodniczącemu szalik Nysy Kłodzko z hasłem:  

W Kłodzku wychowani Nysie wierni i oddani. śyczył Państwu Radnym aby wszyscy byli w Kłodzku 

wychowani Kłodzku wierni i oddani.  
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Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz podziękował w imieniu całej Rady Miejskiej w Kłodzku za 

symboliczny upominek, Ŝyczył sportowcom, aby więcej wysiłku było na boisku niŜ poza boiskiem. 

Radny Pan Armin Jarosz bardzo serdecznie podziękował sportowcom, trenerom i rodzicom za 

włoŜony trud i pracę w to, aby promować nasze miasto. Cieszy fakt, Ŝe sport w Kłodzku rozwija się 

bardzo pręŜnie podobnie rozwija się miasto.  

Pan radny wyraził nadzieję, Ŝe przy uchwalaniu budŜetu na rok 2013 będziemy mieli na uwadze to, 

Ŝe sport i młodzieŜ są dla nas priorytetem. 

Burmistrz Miasta Pan Bogusław Szpytma podziękowali działaczom sportowym, całemu zarządowi 

Nysy Kłodzko, trenerom, rodzicom za poświęcony czas. Szczególnie Pan Burmistrz podziękował  

i jednocześnie pogratulował młodym sportowcom za to, Ŝe mają wolę walki, Ŝe chcą zwycięŜać  

a tego wszyscy bardzo potrzebujemy w kaŜdej dziedzinie: my w Kłodzku w dziedzinach 

gospodarczych, społecznych a wy na polu sportowym, gdzie osiągacie sukcesy.  

Pan Burmistrz wręczył na ręce Alana Szewczyka Puchar Burmistrza Kłodzka dla druŜyny MKS Nysa 

Kłodzko za awans do Ligi Dolnośląskiej Młodzików w sezonie 2011 – 2012. 

Sportowcom wręczono równieŜ Puchar Burmistrza Kłodzka za awans do IV Ligii Seniorów w sezonie 

2011 – 2012. 

 
Przerwa w obradach od godz. 12:15 do godz. 12:30. 

 
Po  przerwie trener Pan Antoni Machciński złoŜył podziękowania Władzom Miasta: Panu 

Burmistrzowi, Dyrektor Kłodzkiego Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji Pani Anecie  Macherzyńskiej 

i Pani Danucie Kołt za wsparcie i Ŝyczliwość okazaną przez te lata dla sekcji siatkarek, która dopiero 

się buduje ale juŜ z dobrym skutkiem. 

Burmistrz Miasta Pan Bogusław Szpytma potwierdził, Ŝe rzeczywiście sekcja okrzepła, to bardzo 

cieszy, obserwujemy sukcesy i to nie jest tak, Ŝe są to nieopierzone zespoły, to juŜ są ograne 

zespoły jeŜeli zdobywają miejsca w zawodach mistrzostw Polski jest to naprawdę rewelacyjne. 

Mamy ogromny wysyp talentów, ale mamy teŜ ogromne szczęście do trenerów i działaczy, którzy 

tę inicjatywę prowadzą. Pan Burmistrz podziękował trenerom za zaangaŜowanie, bowiem jest to  

duŜa sprawa dla Kłodzka.  

 

3. Wybór sekretarzy sesji. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz na sekretarza sesji zaproponował kandydaturę radnej 

Pani Jolanty Kobak, innych propozycji nie zgłoszono. Rada jednogłośnie 18 głosami „za” poparła 

kandydaturę radnej, tym samym powołując Ją na sekretarza obrad XXIII sesji Rady Miejskiej  

w Kłodzku.  

 

Przewodniczący zaproponował wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały na druku nr 

283 w sprawie wyraŜenia opinii  dotyczącej zakupu przez Gminę Miejską Kłodzko 

nieruchomości lokalowych  - czterech lokali mieszkalnych – połoŜonych w budynku 

wielomieszkaniowym na nowopowstającym Osiedlu Warta w Kłodzku.  

Głosowanie: za – 12, przeciw – 5, wstrzymało się - 0.  

(Nie głosowali nieobecni na sali obrad radny M. Piszko, T. Kmiecik, E. śytyńska oraz jedna osoba obecna na sali 

obrad).  
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Projekt uchwały wprowadzono do porządku obrad w punkcie 26, pozostałe punkty otrzymają 

kolejną numerację.  

 

Innych propozycji do porządku obrad nie wniesiono zatem Pan Przewodniczący poddał pod 

głosowanie przyjęcie porządku obrad XXIII sesji Rady Miejskiej wraz z wcześniej przyjętą zmianą. 

Głosowanie: za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 4.  

(Nie głosowali nieobecni na sali obrad radni: M. Piszko, T. Kmiecik, E. śytyńska oraz dwie osoby obecne na sali 

obrad).  

Porządek obrad został przyjęty i przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XXIII sesji Rady Miejskiej w Kłodzku. 
2. Stwierdzenie waŜności sesji. 
3. Wybór sekretarzy sesji. 
4. Zatwierdzenie protokołu z XXII sesji.  
5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kłodzka z prac między sesjami. 
6. Letni wypoczynek dzieci i młodzieŜy w miejscu zamieszkania i poza nim. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2011 Muzeum 

Ziemi Kłodzkiej w Kłodzku, druk nr 265. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2011 Powiatowej  

i Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kłodzku, druk nr 266. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2011 Kłodzkiego 

Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Kłodzku, druk nr 267.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Miejskiej Kłodzko 

za rok 2011, druk nr 268. 
11. Rozpatrzenie: 

a) sprawozdania rocznego z wykonania budŜetu Gminy Miejskiej Kłodzko za 2011 rok, 
b) sprawozdania finansowego Gminy Miejskiej Kłodzko za 2011 rok, 
c) sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego instytucji kultury, 
d) opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania 

budŜetu Miasta Kłodzka za 2011 rok, 
e) informacji o stanie mienia Gminy Miejskiej Kłodzko, 
f) opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kłodzku w sprawie wykonania budŜetu Gminy 

Miejskiej Kłodzko za 2011 rok oraz wniosku o udzielenie absolutorium dla Burmistrza 
Miasta Kłodzka, 

g) opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej 
o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Kłodzka. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania  
z wykonania budŜetu Gminy Miejskiej Kłodzko za 2011 rok, druk nr 269. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Kłodzka z tytułu 
wykonania budŜetu za 2011 rok, druk nr 270. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kłodzko 
na lata 2012 – 2023, druk nr 271. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian budŜetu Gminy Miejskiej Kłodzko na 2012 rok, 
druk nr 272.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVII/478/2010 Rady Miejskiej w Kłodzku  
z dnia 28 stycznia 2010 r. w sprawie nadania statutu Muzeum Ziemi Kłodzkiej w Kłodzku, druk 
nr 273. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVIII/493/2010 Rady Miejskiej w Kłodzku  
z dnia 25 lutego 2010 r. w sprawie nadania statutu Powiatowej i Miejskiej Biblioteki Publicznej 
im. Marii Dąbrowskiej  w Kłodzku, druk nr 274. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Kłodzkiego Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji  
w Kłodzku stanowiącego załącznik do Uchwały Nr XXXIV/336/2009 Rady Miejskiej w Kłodzku  
z dnia 26 marca 2009 r. w sprawie reorganizacji Kłodzkiego Ośrodka Kultury w Kłodzku, druk 
nr 275. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu instytucji kultury pod nazwą „Kłodzko 2016” 
stanowiącego załącznik do Uchwały Nr XVII/195/2012 Rady Miejskiej w Kłodzku z dnia  
26 stycznia 2012 r. w sprawie utworzenia instytucji kultury pod nazwą „Kłodzko 2016”  
i nadania jej statutu, druk nr 276. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Kłodzku, druk nr 
277. 
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21. Podjęcie uchwały w sprawie sposobu sprawienia pogrzebu oraz określenia zasad zwrotu 
wydatków na pokrycie kosztów pogrzebu, druk nr 278. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierŜawy 
nieruchomości przez Burmistrza Miasta Kłodzka z dotychczasowymi dzierŜawcami w trybie 
bezprzetargowym, druk nr 279. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierŜawy 
nieruchomości przez Burmistrza Miasta Kłodzka z dotychczasowym dzierŜawcą w trybie 
bezprzetargowym, druk nr 280. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków Rady Muzeum przy Muzeum Ziemi Kłodzkiej, 
druk nr 281. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji, druk nr 282. 
26. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia opinii  dotyczącej zakupu przez Gminę Miejską Kłodzko 

nieruchomości lokalowych  - czterech lokali mieszkalnych – połoŜonych w budynku 
wielomieszkaniowym na nowopowstającym Osiedlu Warta w Kłodzku, druk nr 283. 

27. Interpelacje i zapytania radnych.  
28. Wnioski i oświadczenia radnych.  
29. Sprawy róŜne. 
30. Zakończenie sesji. 
 
 

4. Zatwierdzenie protokołu z XXII sesji.  

Uwag do protokołu nie wniesiono, przyjęto go  16 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących 

się”.  

 
5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kłodzka z prac między sesjami (zał. nr 1). 

Radna Pani Celina Włodarczyk zapytała o spotkanie Pana Burmistrza w dniu 14 czerwca br.  

z Panem Stanem Borysem w związku z jubileuszem 50-lecia pracy artystycznej. Prosi o bliŜsze 

informacje na temat spotkania bo nie wie czy Stan Borys jest stałym mieszkańcem miasta Kłodzka, 

czymś się szczególnie zasłuŜył, koncertował na rzecz miasta, przyjeŜdŜał tu do nas niezliczoną ilość 

razy. Pani radna chciałaby usłyszeć od Pana Burmistrza co spowodowało taką właśnie fetę dla Pana 

Stana Borysa.  

Burmistrz Miasta Pan Bogusław Szpytma wyraził zaskoczenie pytaniem, nie potrafi na nie 

odpowiedzieć i proponuje pozostawić je bez odpowiedzi.  

 
6. Letni wypoczynek dzieci i młodzieŜy w miejscu zamieszkania i poza nim (zał. nr 2). 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poinformował, Ŝe Wysoka Rada otrzymała pisemną 

informację w powyŜszym temacie.  

Radny pan Zdzisław Duda zaproponował, aby wykorzystać ujeŜdŜalnię dla koni, która obecnie 

zamknięta jest na kłódki natomiast druŜyna, która reprezentowałaby Kłodzko na arenie polskiej  

i międzynarodowej mogłaby tam trenować. Niestety są tam jakieś problemy. Wszyscy są 

ubezpieczeni stąd Pan radny prosi, aby przez całe wakacje konie mogły być tam trenowane co  

z pewnością byłoby atrakcją dla Kłodzka.  

Burmistrz Miasta Pan Bogusław Szpytma stwierdził, Ŝe naleŜy ustalić te kwestie z zarządcą 

obiektu. 

Radna Pani Danuta Kołt wyjaśniła, Ŝe na terenie obiektów sportowych są pracownicy przez 5  

a nawet i 7 dni w tygodniu. Do tej pory nie padły konkretne propozycje korzystania z ujeŜdŜalni. 

Osoby, które pojawiły się konno w godzinach popołudniowych na terenie obiektu bez pozwolenia 

zostały poinformowane co mają zrobić i z kim się skontaktować w celu korzystania z padoku.  
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Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz zapytał Państwa radnych czy usprawniliby coś w  letnim 

wypoczynku dzieci i młodzieŜy. 

Radna Pani Jolanta Kobak poinformowała, Ŝe podczas posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury 

temat ten był szeroko omawiany, głos w sprawie zabrał Pan Paweł Popiel Kierownik Wydziału 

Spraw Społecznych oraz Pani Magdalena Dąbrowska Pełnomocnik Burmistrza Miasta Kłodzka  

ds. Spraw Rozwiązywania Problemów UzaleŜnień pytań nie było, tak więc temat został wyczerpany.  

 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 

2011 Muzeum Ziemi Kłodzkiej w Kłodzku, druk nr 265 (zał. nr 3). 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poprosił o przedstawienie opinii komisji merytorycznych. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radna Pani Danuta Kołt 

poinformowała o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały zamieszczonego na druku nr 265. 

Pozytywną opinię wydała równieŜ Komisja Edukacji i Kultury o czym poinformowała 

przewodnicząca komisji radna Pani Jolanta Kobak.  

Uwag i zapytań nie wniesiono. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały przedłoŜonej na 

druku nr 265.  

Głosowanie: za – 19, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXIII/248/2012 (zał. nr 4). 

(Nie glosowali nieobecni na sali obrad radni: T. Kmiecik, E. śytyńska). 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 

2011 Powiatowej i Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kłodzku, druk nr 266 (zał. nr 

5). 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poprosił o przedstawienie opinii komisji merytorycznych. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radna Pani Danuta Kołt 

poinformowała o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały zamieszczonego na druku nr 266. 

Pozytywną opinię wydała równieŜ Komisja Edukacji i Kultury o czym poinformowała 

przewodnicząca komisji radna Pani Jolanta Kobak.  

Uwag i zapytań nie wniesiono. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały przedłoŜonej na 

druku nr 266.  

Głosowanie: za – 17, przeciw – 1, wstrzymało się - 1.  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXIII/249/2012 (zał. nr 6). 

(Nie glosowali nieobecni na sali obrad radni: T. Kmiecik, E. śytyńska). 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 

2011 Kłodzkiego Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Kłodzku, druk nr 267 (zał. 

nr 7).  

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poprosił o przedstawienie opinii komisji merytorycznych. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radna Pani Danuta Kołt 

poinformowała o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały zamieszczonego na druku nr 267. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Sportu i Turystyki radny Pan Armin Jarosz 

poinformował o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały zamieszczonego na druku nr 267  
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w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2011 Kłodzkiego Centrum Kultury, 

Sportu i Rekreacji w Kłodzku. 

 

Pozytywną opinię wydała równieŜ Komisja Edukacji i Kultury o czym poinformowała 

przewodnicząca komisji radna Pani Jolanta Kobak.  

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz wniósł o zmianę daty na projekcie uchwały z 26 maja 

2011r.  na 28 czerwca 2012r.  

Głosowanie: za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się - 2.  

(Nie glosowali nieobecni na sali obrad radni: T. Kmiecik, E. śytyńska, Z. Duda oraz jedna osoba obecna na sali). 

Uwag i zapytań nie wniesiono. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały przedłoŜonej na 

druku nr 267 wraz z wcześniej przegłosowaną poprawką.  

Głosowanie: za – 12, przeciw – 5, wstrzymało się - 1.  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXIII/250/2012 (zał. nr 8). 

(Nie glosowali nieobecni na sali obrad radni: T. Kmiecik, E. śytyńska, Z. Duda). 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy 

Miejskiej Kłodzko za rok 2011, druk nr 268 (zał. nr 9). 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poprosił o przedstawienie opinii komisji merytorycznych. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radna Pani Danuta Kołt 

poinformowała o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały zamieszczonego na druku nr 268 

przy czym równieŜ zwróciła uwagę na konieczność zmiany daty na projekcie uchwały z 2011 r. na 

2012 rok. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie zgłoszonej poprawki. 

Głosowanie: za – 17, przeciw – 0, wstrzymało się - 1.  

(Nie glosowali nieobecni na sali obrad radni: T. Kmiecik, E. śytyńska, Z. Duda). 

Uwag i zapytań nie wniesiono. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały przedłoŜonej na 

druku nr 268 wraz z wcześniej przegłosowaną poprawką.  

Głosowanie: za – 12, przeciw – 2, wstrzymało się - 4.  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXIII/251/2012 (zał. nr 10). 

(Nie glosowali nieobecni na sali obrad radni: T. Kmiecik, E. śytyńska, Z. Duda). 
 

11. Rozpatrzenie: 

a) sprawozdania rocznego z wykonania budŜetu Gminy Miejskiej Kłodzko za 2011 rok 

(zał. nr 11), 

Uwag i zapytań do sprawozdania rocznego z wykonania budŜetu Gminy Miejskiej Kłodzko za 2011 

rok nie stwierdzono. 

b) sprawozdania finansowego Gminy Miejskiej Kłodzko za 2011 rok (zał. nr 12), 

Uwag i zapytań ze strony radnych nie stwierdzono. 
 
c) sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego instytucji kultury (zał. nr 13), 

RównieŜ do powyŜszego sprawozdania uwag i zapytań nie stwierdzono. 
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Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz zapytał czy komisje rady mają uwagi do przedłoŜonych 

sprawozdań. 

Uwag nie wniesiono. 

d) opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu  

z wykonania budŜetu Miasta Kłodzka za 2011 rok (zał. nr 14), 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz odczytał treść Uchwały Nr III/79/2012 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z 24 kwietnia 2012 r. w sprawie 

opinii o przedłoŜonym przez Burmistrza Miasta Kłodzka sprawozdaniu rocznym z wykonania 

budŜetu za 2011 rok.  

 
e) informacji o stanie mienia Gminy Miejskiej Kłodzko (zał. nr 15), 

Uwag i zapytań nie wniesiono. 
 
f) opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kłodzku w sprawie wykonania budŜetu 

Gminy Miejskiej Kłodzko za 2011 rok oraz wniosku o udzielenie absolutorium dla 

Burmistrza Miasta Kłodzka (zał. nr 16), 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Pan Stanisław Ferenc odczytał treść opinii Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kłodzku z dnia 5 czerwca 2012 r. w sprawie wykonania budŜetu za 

2011 rok i udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta Kłodzka. 

Radna Pani Celina Włodarczyk zapytała Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o to, ile osób brało 

udział w wydawaniu opinii o realizacji budŜetu za rok 2011. Natomiast odnośnie podanej realizacji 

dochodów w pkt 5 Struktura poszczególnych dochodów naleŜało wpisać to co jest zapisane  

w sprawozdaniu finansowym otóŜ dochody własne nie wynosiły 60,0% tylko 60,2%,  subwencja nie 

16,0% tylko 16,2%, dotacje celowe i inne źródła nie 24,0% tylko 23,78%.  

Pani radna zwróciła równieŜ uwagę Panu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej, Ŝe skrót u.f.p. 

oznacza ustawę o finansach publicznych, a nie jak odczytał to Pan Ferenc: „unijnych funduszy 

pomostowych” chciałaby się dowiedzieć co to jest za jakiś nowy dziwoląg uwaŜa, Ŝe skoro ktoś 6 lat 

pracuje w Komisji Rewizyjnej i nie wie jaki to skrót, to rodzi się pytanie na podstawie jakich 

dokumentów była wydawana ta opinia. Nadto Pani radna wnosi, aby na pierwszej stronie opinii 

Komisji Rewizyjnej był prawidłowy skład uczestniczących w wydawaniu opinii. Prosi równieŜ  

o wyjaśnienie co to są „zadania unijne”? 

Radny Pan Adam Kwas zapytał czy komisja z własnej inicjatywy badała dokumenty czy teŜ badała 

dokumenty jej przedłoŜone, bo jak wynika z opinii o wykonaniu budŜetu posługiwała się tylko 

dokumentami dostarczonymi komisji, pytanie czy komisja wykazała inicjatywę w tym względzie  

i badała dokumenty źródłowe jeśli chodzi o finanse. Kolejną sprawą jest to, Ŝe jednak budŜet nie 

został wykonany bo do planów dochodów zabrakło 7 mln, pytanie czy komisja rozwaŜała to 

zagadnienie z jakich przyczyn budŜet nie został wykonany poniewaŜ 8% czyli 7 mln to jest 

znacząca kwota, jakie były zatem przyczyny nie wykonania tego budŜetu. Zabrakło Panu radnemu 

teŜ stwierdzenia, które winno paść, bądź mogłoby przyjąć formę negatywną, a mianowicie art. 64 

statutu mówi, Ŝe Komisja kontroluje działalność burmistrza i jednostek organizacyjnych gminy pod 

względem; legalności, gospodarności, rzetelności, celowości oraz zgodności dokumentacji ze 

stanem faktycznym, takie stwierdzenia powinny paść w opinii, stąd niekonieczne było przytaczanie 

kolumn cyfr i dokonywanie jakby rekapitulacji sprawozdania z wykonania budŜetu, które przecieŜ 

radni  otrzymali i mają przed oczami.  
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Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz postanowił zrealizować kolejny punkt porządku obrad: 

g) opinia Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji 

Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Kłodzka (zał. nr 17). 

Pan Przewodniczący odczytał Uchwałę Nr III/116/2012 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu z 13 czerwca 2012 roku w sprawie opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Kłodzko za 2011 rok.  

Następnie Pan Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz odczytał treść wniosku Komisji Rewizyjnej 

do Rady Miasta w Kłodzku w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Kłodzka (zał. nr 

18).  

Podsumowując Pan Przewodniczący stwierdził, Ŝe Rada została zapoznana z duŜą wiedzą na temat 

wykonania budŜetu gminy i bilansu za rok poprzedni i zaproponował realizację kolejnego punktu 

obrad sesji.  

Radna Pani Celina Włodarczyk zapytała czy otrzyma odpowiedź od Przewodniczącego Komisji  

Rewizyjnej na zadane wcześniej pytania.  

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poinformował, Ŝe została odczytana ta dokumentacja, 

która funkcjonowała prawnie, trafiła ona do Regionalnej Izby Obrachunkowej i w oparciu o tą 

dokumentację zostały wydane stosowne decyzje.  

Nie mniej jednak Pan Przewodniczący udzielił głosu radnemu Panu Stanisławowi Ferencowi. 

Radny Pan Stanisław Ferenc przeprosił za przejęzyczenie, nie chce się usprawiedliwiać, Ŝe to nie 

on miał odczytać opinię komisji. Odnośnie przytoczonych procentów przy strukturze dochodów  

i róŜnic wskazanych przez radną Panią Celinę Włodarczyk Pan radny Ferenc wyjaśnił, iŜ dowodzą 

one tego, Ŝe nie przepisywano wielkości procentowych ze sprawozdania tylko liczono je odrębnie  

i procenty podano w zaokrągleniu co nie jest istotnym uchybieniem - gdyby było Regionalna Izba 

Obrachunkowa z pewnością zwróciłaby na to uwagę.  

Radna Pani Celina Włodarczyk po raz kolejny odczytała pierwszy akapit opinii Komisji Rewizyjnej: 

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Kłodzku w składzie: Stanisław Ferenc, Zdzisława Górska, 

Armin Jarosz, Grzegorz Wnuk po zapoznaniu się ze sprawozdaniem rocznym z wykonania budŜetu 

 i sprawozdaniem finansowym Gminy Miejskiej Kłodzko za 2011 rok oraz z informacją  

o stanie mienia wydaje następującą opinię (…) 

Cztery osoby wydawały opinię podczas kiedy wniosek Komisji Rewizyjnej podpisują tylko 3 osoby, 

bo faktycznie 3 osoby wydawały opinię o realizacji budŜetu za rok 2011. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Stanisław Ferenc wyjaśnił, Ŝe nad opinią pracowały 

cztery osoby. W ostatni dzień przy formułowaniu opinii  Pan Armin Jarosz był nieobecny więc nie 

mógł się fizycznie podpisać pod jej treścią.  

Radna Pani Celina Włodarczyk zapytała ile posiedzeń Komisji Rewizyjnej odbyło się w dniu 5 

czerwca.  

Pan Przewodniczący Piotr Brzostowicz uznał, Ŝe nie jest to pytanie na ten moment. 

Radny Pan Adam Kwas jeszcze raz zapytał czy była analizowana przyczyna nie wykonania budŜetu 

w pozycji dochodu w kwocie około 7 mln., drugie  pytanie brzmiało czy komisja badała dokumenty 

źródłowe, bo jak wynika z opinii badała tylko dokumenty, które komisji przedstawiono. 

Pan Przewodniczący Piotr Brzostowicz poprosił o ustosunkowanie się radcy prawnego co do 

szczegółowości badania dokumentów i czy procedura została zrealizowana, czy opinia Regionalnej 
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Izby Obrachunkowej jest zamykająca i czy mamy prawo dyskutować  nad wnioskiem Komisji 

Rewizyjnej. 

Pani mecenas Danuta Jończyk wyjaśniła, Ŝe opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej jest 

jednoznaczna i oceniająca dokument Komisji Rewizyjnej, gdyby były zastrzeŜenia to miałyby 

odzwierciedlenie w stanowisku Regionalnej Izby natomiast pytania Pana radnego są skierowane do 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Radny Pan Tomasz śabski równieŜ zwrócił uwagę, Ŝe radny Pan Adam Kwas zadał pytania  

Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej i liczy na odpowiedź Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Pytał czy komisja pracowała na dokumentach źródłowych czy teŜ oparła się tylko na tych, które 

zostały jej przedstawione. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Stanisław Ferenc uznał, Ŝe cały czas Państwo radni 

próbują sugerować, Ŝe praca komisji oparła się tylko na dniu 5 czerwca, Ŝe wcześniej nikt nie 

pracował. Aby przygotować opinię wiadomą rzeczą jest, Ŝe naleŜało pójść do Pani Skarbnik  

i sięgnąć do materiałów źródłowych. Pan radny S. Ferenc nie będzie wchodził w szczegóły jak 

pracowała komisja. Jeśli Państwo radni uwaŜają, Ŝe opinia zawiera jakieś wyssane z palca 

insynuacje to naleŜy to wykazać i udowodnić.  

 

Ze względu na nadzwyczajną sytuację, która zaistniała na terenie miasta Kłodzka Przewodniczący 

Pan Piotr Brzostowicz ogłosił przerwę w obradach od godz. 13:35 do godz. 14:15. 

Obrady wznowiono o godz. 14:30. 

(Nieobecni na sali obrad radni: Z. Duda, T. Kmiecik, E. śytyńska). 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz wyjaśnił, Ŝe przerwa była spowodowana tym, Ŝe zmarł 

nagle mieszkaniec Kłodzka Pan Stanisław Adamonis, poprosił zatem wszystkich o powstanie  

i uczczenie zmarłego minutą ciszy. 

 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budŜetu Gminy Miejskiej Kłodzko za 2011 rok, druk nr 

269 (zał. nr 19). 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poprosił o przedstawienie opinii komisji budŜetu. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radna Pani Danuta Kołt 

poinformowała o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały zamieszczonego na druku nr 269. 

Uwag i zapytań nie wniesiono. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały przedłoŜonej na 

druku nr 269.  

Głosowanie: za – 12, przeciw – 6, wstrzymało się - 0.  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXIII/252/2012 (zał. nr 20). 

(Nie glosowali nieobecni na sali obrad radni: T. Kmiecik, E. śytyńska, Z. Duda). 
 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 

Kłodzka z tytułu wykonania budŜetu za 2011 rok, druk nr 270 (zał. nr 21). 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały przedłoŜonej na 

druku nr 270.  

Głosowanie: za – 12, przeciw – 6, wstrzymało się - 0.  
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Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXIII/253/2012 (zał. nr 22). 

(Nie glosowali nieobecni na sali obrad radni: T. Kmiecik, E. śytyńska, Z. Duda). 
 

Głos zabrał Zastępca Burmistrza Miasta Kłodzka Pan Witold Krzelowski w imieniu urzędu 

Burmistrza podziękował Państwu radnym za przyjęcie uchwały szczególnie dziękuje osobom, które 

były krytyczne wobec tego budŜetu – to wyczula i pozwala rozsądnie gospodarować mieniem 

publicznym.  

 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Kłodzko na lata 2012 – 2023, druk nr 271 (zał. nr 23). 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poprosił o przedstawienie opinii komisji budŜetu. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radna Pani Danuta Kołt 

poinformowała o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały zamieszczonego na druku nr 271. 

Uwag i zapytań nie wniesiono. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały przedłoŜonej na 

druku nr 271.  

Głosowanie: za – 12, przeciw – 6, wstrzymało się - 0.  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXIII/254/2012 (zał. nr 24). 

(Nie glosowali nieobecni na sali obrad radni: T. Kmiecik, E. śytyńska, Z. Duda). 
 

15. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian budŜetu Gminy Miejskiej Kłodzko 

na 2012 rok, druk nr 272 (zał. nr 25).  

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poprosił o przedstawienie opinii komisji budŜetu. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radna Pani Danuta Kołt 

poinformowała o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały zamieszczonego na druku nr 272. 

Uwag i zapytań nie wniesiono. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały przedłoŜonej na 

druku nr 272.  

Głosowanie: za – 12, przeciw – 5, wstrzymało się - 1.  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXIII/255/2012 (zał. nr 26). 

(Nie glosowali nieobecni na sali obrad radni: T. Kmiecik, E. śytyńska, Z. Duda). 

Radna Pani Celina Włodarczyk stwierdziła, Ŝe przed chwilą Pan Przewodniczący przegłosował 

zmianę w uchwale budŜetowej na rok 2012  pyta więc czy zgodnie z prawem mógł Przewodniczący 

głosować skoro dotyczyło to jego, a dokładnie zmiana dotyczyła przekazania 60 000 zł na remont 

oddziału wewnętrznego w ZOZ Kłodzko. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz wyjaśnił, Ŝe Zespół Opieki Zdrowotnej w Kłodzku jest 

Publicznym Zespołem Opieki Zdrowotnej i było to głosowanie nad interesem pacjentów.  

 
16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVII/478/2010 Rady Miejskiej 

w Kłodzku z dnia 28 stycznia 2010 r. w sprawie nadania statutu Muzeum Ziemi 

Kłodzkiej w Kłodzku, druk nr 273 (zał. nr 27). 

Zastępca Burmistrza Miasta Kłodzka Pan Witold Krzelowski zgłosiła autopoprawkę dotyczącą 

sformułowania słownego, a mianowicie w trzech miejscach jest sformułowanie Rada Miasta 
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powinno być Miejska, dotyczy to samej nazwy uchwały oraz  § 1 i § 2. Poprawka ta była zgłoszona 

podczas posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawki zgłoszonej 

przez Pana Burmistrza. 

Głosowanie: za – 17, przeciw – 0, wstrzymało się - 0. Autopoprawkę przyjęto. 

 (Nie glosowali nieobecni na sali obrad radni: T. Kmiecik, E. śytyńska, Z. Duda, T. Ludwin). 

Radny Pan Adam Kwas skierował pytanie do projektodawców uchwał zmieniających statuty 

jednostek kultury, otóŜ samorządowa jednostka kultury jest instytucją i osobą prawną w związku  

z tym tryb konkursowy powołania dyrektora byłby ja najbardziej stosowny, a w kaŜdym z tych 

projektów widzimy zapis, Ŝe dyrektora powołuje burmistrz miasta. Pan radny Kwas uwaŜa, Ŝe w tej 

sprawie powinny odbywać się konkursy, bo jak rozumie taki zapis w zmienianych statutach 

powoduje, Ŝe burmistrz powołuje bez konieczności procedury konkursowej. Nie wie Pan radny czy 

dobrze to zrozumiał jeśli nie to prosi, aby wyprowadzić go z błędu. 

Zastępca Burmistrza Miasta Kłodzka Pan Witold Krzelowski wyjaśnił, Ŝe tryb konkursowy jest 

zagwarantowany w ustawie o jednostkach kultury i te uchwały absolutnie tego trybu nie naruszają, 

natomiast  burmistrz jest tym, który powołuje wyłonionego kandydata w drodze konkursu. Cztery 

projekty uchwał, które Państwo radni będą procedować zostały wprowadzone pod obrady rady  

z tego względu, aby dostosować przepisy dotyczące statutu wynikające z ustawy o finansach 

publicznych i z ustawy o rachunkowości. Termin wdroŜenia tych przepisów to jest lipiec br.  stąd na 

dzisiejszej sesji znalazły się te projekty natomiast w Ŝadnym przypadku nie są podwaŜane tryby 

konkursowe, które wynikają z ustawy o jednostkach kultury.  

Więcej uwag i zapytań nie stwierdzono.  

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poprosił o przedstawienie opinii komisji merytorycznych. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radna Pani Danuta Kołt 

poinformowała o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały zamieszczonego na druku nr 273. 

Pozytywną opinię wydała równieŜ Komisja Edukacji i Kultury o czym poinformowała 

przewodnicząca komisji radna Pani Jolanta Kobak.  

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały przedłoŜonej na 

druku nr 273 wraz z wcześniej przyjętą autopoprawką.  

Głosowanie: za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się - 5.  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXIII/256/2012 (zał. nr 28). 

(Nie glosowali nieobecni na sali obrad radni: T. Kmiecik, E. śytyńska, Z. Duda, T. Ludwin). 

 
17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVIII/493/2010 Rady Miejskiej 

w Kłodzku z dnia 25 lutego 2010 r. w sprawie nadania statutu Powiatowej  

i Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Marii Dąbrowskiej w Kłodzku, druk nr 274 

(zał. nr 29). 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poprosił o przedstawienie opinii komisji merytorycznych. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radna Pani Danuta Kołt 

poinformowała o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały zamieszczonego na druku nr 274. 

Pozytywną opinię wydała równieŜ Komisja Edukacji i Kultury o czym poinformowała 

przewodnicząca komisji radna Pani Jolanta Kobak.  
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Radna Pani Celina Włodarczyk nawiązując do pytania zadanego przez radnego Pana Adama 

Kwasa w przypadku tego projektu uchwały mamy wyraźną zmianę w § 11 pkt 2, który otrzymuje 

brzmienie: Dyrektora powołuje i odwołuje burmistrz miasta po zasięgnięciu opinii związków  

i stowarzyszeń zawodowych działających w bibliotece nie ma tu mowy o konkursie.  

Pan Przewodniczący stwierdził, Ŝe jak rozumie powołanie jest to forma zatrudnienia i zawsze przed 

tym moŜna przeprowadzić konkurs. 

Zastępca Burmistrza Pan Witold Krzelowski wyjaśnił, Ŝe ustawa o jednostkach kultury jest 

ustawą nadrzędną i nie moŜna odejść od konkursu, natomiast tak jak Pan Przewodniczący zauwaŜył 

to jest tylko forma zatrudnienia z podkreśleniem konieczności zaopiniowania przez związki  

i stowarzyszenia zawodowe.  

Więcej zapytań nie stwierdzono. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały przedłoŜonej na 

druku nr 274. 

Głosowanie: za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się - 5.  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXIII/257/2012 (zał. nr 30). 

(Nie glosowali nieobecni na sali obrad radni: T. Kmiecik, E. śytyńska, Z. Duda, T. Ludwin). 

 
18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Kłodzkiego Centrum Kultury, Sportu  

i Rekreacji w Kłodzku stanowiącego załącznik do Uchwały Nr XXXIV/336/2009 

Rady Miejskiej w Kłodzku z dnia 26 marca 2009 r. w sprawie reorganizacji 

Kłodzkiego Ośrodka Kultury w Kłodzku, druk nr 275 (zał. nr 31). 

Zastępca Burmistrza Pan Witold Krzelowski zgłosił autopoprawkę w § 1 dotyczącą numeru 

uchwały powinno być XXXIV  brakuje IV. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawki zgłoszonej 

przez Pana Burmistrza. 

Głosowanie: za – 16, przeciw – 0, wstrzymało się - 0. Autopoprawkę przyjęto. 

 (Nie glosowali nieobecni na sali obrad radni: T. Kmiecik, E. śytyńska, Z. Duda, T. Ludwin, Z. Górska). 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poprosił o przedstawienie opinii komisji merytorycznych. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radna Pani Danuta Kołt 

poinformowała o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały zamieszczonego na druku nr 275. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Sportu i Turystyki radny Pan Armin Jarosz 

poinformował o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały zamieszczonego na druku nr 275. 

Pozytywną opinię wydała równieŜ Komisja Edukacji i Kultury o czym poinformowała 

przewodnicząca komisji radna Pani Jolanta Kobak.  

Uwag i zapytań nie stwierdzono.  

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały przedłoŜonej na 

druku nr 275 wraz z wcześniej przyjętą autopoprawką. 

Głosowanie: za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się - 5.  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXIII/258/2012 (zał. nr 32). 

(Nie glosowali nieobecni na sali obrad radni: T. Kmiecik, E. śytyńska, Z. Duda, T. Ludwin, Z. Górska). 

 
19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu instytucji kultury pod nazwą 

„Kłodzko 2016” stanowiącego załącznik do Uchwały Nr XVII/195/2012 Rady 
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Miejskiej w Kłodzku z dnia 26 stycznia 2012 r. w sprawie utworzenia instytucji 

kultury pod nazwą „Kłodzko 2016” i nadania jej statutu, druk nr 276 (zał. nr 33). 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poprosił o przedstawienie opinii komisji merytorycznych. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radna Pani Danuta Kołt 

poinformowała o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały zamieszczonego na druku nr 276. 

Pozytywną opinię wydała równieŜ Komisja Edukacji i Kultury o czym poinformowała 

przewodnicząca komisji radna Pani Jolanta Kobak.  

Uwag i zapytań nie stwierdzono.  

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały przedłoŜonej na 

druku nr 276. 

Głosowanie: za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się - 5.  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXIII/259/2012 (zał. nr 34). 

(Nie glosowali nieobecni na sali obrad radni: T. Kmiecik, E. śytyńska, Z. Duda, T. Ludwin, Z. Górska). 

 
20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kłodzku, druk nr 277 (zał. nr 35). 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poprosił o przedstawienie opinii komisji merytorycznych. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radna Pani Danuta Kołt 

poinformowała o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały zamieszczonego na druku nr 277. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Sportu i Turystyki radny Pan Armin Jarosz 

poinformował o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały zamieszczonego na druku nr 277. 

Pozytywną opinię wydała równieŜ Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego o czym 

poinformował radny Pan Ryszard Wójcik.  

Uwag i zapytań nie stwierdzono.  

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały przedłoŜonej na 

druku nr 277. 

Głosowanie: za – 17, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXIII/260/2012 (zał. nr 36). 

(Nie glosowali nieobecni na sali obrad radni: T. Kmiecik, E. śytyńska, Z. Duda, T. Ludwin). 

 
21. Podjęcie uchwały w sprawie sposobu sprawienia pogrzebu oraz określenia zasad 

zwrotu wydatków na pokrycie kosztów pogrzebu, druk nr 278 (zał. nr 37). 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poprosił o przedstawienie opinii komisji merytorycznych. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radna Pani Danuta Kołt 

poinformowała o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały zamieszczonego na druku nr 278. 

Pozytywną opinię wydała równieŜ Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego o czym 

poinformował radny Pan Ryszard Wójcik.  

Uwag i zapytań nie stwierdzono.  

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały przedłoŜonej na 

druku nr 278. 

Głosowanie: za – 17, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXIII/261/2012 (zał. nr 38). 

(Nie glosowali nieobecni na sali obrad radni: T. Kmiecik, E. śytyńska, Z. Duda, T. Ludwin). 
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22. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierŜawy nieruchomości przez Burmistrza Miasta Kłodzka z dotychczasowymi 

dzierŜawcami w trybie bezprzetargowym, druk nr 279 (zał. nr 39). 

 
Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poprosił o przedstawienie opinii komisji merytorycznych. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radna Pani Danuta Kołt 

poinformowała o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały zamieszczonego na druku nr 279. 

Pozytywną opinię wydała równieŜ Komisja Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Ładu 

Przestrzennego o czym poinformował Przewodniczący Komisji radny Pan Zygmunt śerkowski.  

Uwag i zapytań nie stwierdzono.  

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały przedłoŜonej na 

druku nr 279. 

Głosowanie: za – 17, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXIII/262/2012 (zał. nr 40). 

(Nie glosowali nieobecni na sali obrad radni: T. Kmiecik, E. śytyńska, Z. Duda, T. Ludwin). 

 
23. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierŜawy nieruchomości przez Burmistrza Miasta Kłodzka z dotychczasowym 

dzierŜawcą w trybie bezprzetargowym, druk nr 280 (zał. nr 41). 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poprosił o przedstawienie opinii komisji merytorycznych. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radna Pani Danuta Kołt 

poinformowała o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały zamieszczonego na druku nr 280. 

Pozytywną opinię wydała równieŜ Komisja Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Ładu 

Przestrzennego o czym poinformował Przewodniczący Komisji radny Pan Zygmunt śerkowski.  

Uwag i zapytań nie stwierdzono.  

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały przedłoŜonej na 

druku nr 280. 

Głosowanie: za – 17, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXIII/263/2012 (zał. nr 42). 

(Nie glosowali nieobecni na sali obrad radni: T. Kmiecik, E. śytyńska, Z. Duda, T. Ludwin). 

 
24. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków Rady Muzeum przy Muzeum 

Ziemi Kłodzkiej, druk nr 281 (zał. nr 43). 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poprosił o przedstawienie opinii komisji merytorycznych. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radna Pani Danuta Kołt 

poinformowała o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały zamieszczonego na druku nr 281. 

Pozytywną opinię wydała równieŜ Komisja Edukacji i Kultury o czym poinformowała 

przewodnicząca komisji radna Pani Jolanta Kobak.  

Uwag i zapytań nie stwierdzono.  

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały przedłoŜonej na 

druku nr 281. 

Głosowanie: za – 12, przeciw – 5, wstrzymało się - 0.  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXIII/264/2012 (zał. nr 44). 

(Nie glosowali nieobecni na sali obrad radni: T. Kmiecik, E. śytyńska, Z. Duda, T. Ludwin, Z. Górska). 
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25. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji, druk nr 

282 (zał. nr 45). 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poprosił o przedstawienie opinii komisji merytorycznych. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radna Pani Danuta Kołt 

poinformowała o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały zamieszczonego na druku nr 282. 

Pozytywną opinię wydała równieŜ Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego o czym 

poinformował radny Pan Ryszard Wójcik.  

Uwag i zapytań nie stwierdzono.  

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały przedłoŜonej na 

druku nr 282. 

Głosowanie: za – 12, przeciw – 3, wstrzymało się - 2.  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXIII/265/2012 (zał. nr 46). 

(Nie glosowali nieobecni na sali obrad radni: T. Kmiecik, E. śytyńska, Z. Duda, T. Ludwin). 

 
26. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia opinii  dotyczącej zakupu przez Gminę 

Miejską Kłodzko nieruchomości lokalowych  - czterech lokali mieszkalnych – 

połoŜonych w budynku wielomieszkaniowym na nowopowstającym Osiedlu Warta 

w Kłodzku, druk nr 283 (zał. nr 47). 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poprosił o przedstawienie opinii komisji budŜetu. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radna Pani Danuta Kołt 

poinformowała o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały zamieszczonego na druku nr 283. 

Uwag i zapytań nie stwierdzono.  

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały przedłoŜonej na 

druku nr 283. 

Głosowanie: za – 12, przeciw – 5, wstrzymało się - 0.  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXIII/266/2012 (zał. nr 48). 

(Nie glosowali nieobecni na sali obrad radni: T. Kmiecik, E. śytyńska, Z. Duda, T. Ludwin). 

 

27. Interpelacje i zapytania radnych.  

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań radnych. 
 

28. Wnioski i oświadczenia radnych.  

Radny Pan Tomasz śabski w imieniu Klubu Radnych Platforma Obywatelska RP Radnych Rady 

Miejskiej w Kłodzku przedstawił informację o zmianie składu Klubu Radnych. 

„Zgodnie z § 23 Statutu Gminy Miasta Kłodzka informujemy, iŜ wskutek wykluczenia radnego 

Grzegorza Wnuka z członkostwa w Platformie Obywatelskiej RP oraz wykluczenia radnego 

Grzegorza Wnuka z Klubu Radnych Platforma Obywatelska RP Rady Miejskiej w Kłodzku, Klub 

Radnych zmienił swój skład osobowy. 

W skład Klubu Radnych wchodzą radni: Zdzisław Duda, Adam Kwas, Teresa Ludwin, Michał Piszko, 

Celina Włodarczyk, Tomasz śabski oraz ElŜbieta śytyńska. 

Przewodniczącym Klubu Radnych pozostaje radny Tomasz śabski.” 
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Radny Pan Ryszard Wójcik poinformował, Ŝe sesje niezmiennie odbywają się w ostatni czwartek 

miesiąca, jest to juŜ standard, pyta więc czy moŜe inne spotkania, mniejszej rangi, w których 

uczestniczą burmistrzowie mogłyby się odbywać w innych terminach, bowiem jest to  trochę takie 

postponowanie Rady, Ŝe w tym samym czasie odbywa się najwaŜniejszy akt, a burmistrzowie 

pierzchają na inne spotkania - moŜe nie tak waŜne jak posiedzenie Rady.  

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz zwrócił się z prośbą o spowodowanie, aby w punkcie 

informacji turystycznej były  mapki Ziemi Kłodzkiej. 

Pan Przewodniczący odbiera równieŜ sygnały od mieszkańców dotyczące zorganizowania miejsca 

parkingowego dla osób niepełnosprawnych przy Muzeum Ziemi Kłodzkiej. 

Radna Pani Celina Włodarczyk poruszyła problem parkowania samochodów w rynku. Pod samym 

ratuszem parkuje kto chce, ile chce i gdzie chce, od strony StraŜy Miejskiej stoi po kilka 

samochodów. 

Pan Piotr Występski Komendant StraŜy Miejskiej wyjaśnił, Ŝe większość pojazdów, które parkują 

w rynku m.in. pod siedzibą StraŜy Miejskiej są to kierowcy posiadający znak inwalidy, oni mogą  

w tych miejscach parkować. Niejednokrotnie zdarzy się tak, Ŝe kierowcy ci nie wyciągają tych 

znaczków dopiero jak mają wezwanie do StraŜy Miejskiej to je okazują, a uprawnień inwalidzkich 

jest coraz więcej. 

Radny Pan Armin Jarosz zwrócił się z prośbą o rozwaŜenie moŜliwości zorganizowania dwóch 

miejsc parkingowych na osiedlu Dąbrówki, są nawet propozycje lokalizacji.  

Pan radny podziękował dyrekcji Kłodzkiego Centrum i wszystkim osobom zaangaŜowanym  

w organizację strefy kibica podczas meczu Polska – Czechy. MoŜe sportowo nie było sukcesu ale 

organizacyjnie i jako kibice dołączyliśmy do grona wspaniałych kibiców polskich. Impreza  

z udziałem około 3 tys. osób była bardzo udana, bezpieczna i bardzo patriotyczna.   

Radna Pani Celina Włodarczyk równieŜ złoŜyła podziękowania dyrektorowi kina w Galerii 

Kłodzkiej  za zorganizowanie strefy kibica.  

Nawiązując do wypowiedzi Pana Komendanta StraŜy Miejskiej Pani radna stwierdziła, Ŝe gdyby 

widziała w zaparkowanych w rynku autach znaczki, Ŝe są to pojazdy inwalidzkie na pewno nie 

zgłaszałaby problemu na tej sali. Kilka z tych osób siedziało sobie w ogródku piwnym.  

Radny Pan Ryszard Wójcik w imieniu mieszkańców z ulicy Morcinka bloków od nr 3 do nr 9 

zwrócił się z gorącą prośbą, aby uwzględnić ich wieloletnie starania o wykonanie remontu dróg  

z tyłu budynku. Pan radny ponownie poruszył kwestie związane z ustawieniem ławek w parku 

straŜackim które zaczynają się wykoślawiać ze względu na fakt, Ŝe są postawione na terenie 

pochyłym, trzeba będzie je wzmacniać bądź zmienić ich połoŜenie. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz w imieniu kierowców prosi, aby na skrzyŜowaniach ścinać 

wysokie trawy przez które często widoczność jest słaba co ogranicza bezpieczeństwo.  

Radna Pani Jolanta Kobak zgłosiła potrzebę naprawy pompy na cmentarzu koło szpitala. 

Zastępca Burmistrza Pan Henryk Urbanowski wyjaśnił, Ŝe pompa została wysłana do serwisu 

celem naprawy, ponadto problem z poborem wody wynika z tego, Ŝe studnia jest płytka i w upalne 

dni kiedy wiele osób korzysta z wody po prostu zaczyna jej brakować i trzeba odczekać dwie trzy 

godziny aby napłynęła do studni. 

 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz złoŜył gratulacje urzędowi burmistrza za uzyskanie 

absolutorium. 
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Zastępca Burmistrza Pan Henryk Urbanowski w imieniu Burmistrza Miasta Pana Bogusława 

Szpytmy podziękował wszystkim radnym. Dzięki Państwu dzieje się to co wszyscy widzimy, moŜe 

nie wszyscy są zadowoleni z realizowanych zadań dlatego  teŜ wykonujemy te rzeczy które są wg. 

nas najpilniejsze. BudŜet się nie zawalił, Kłodzko rozwija się tak jak moŜe, na miarę swoich 

moŜliwości i tylko naleŜy Ŝyczyć aby dalej w takim tempie się rozwijało.  Pan Burmistrz Henryk 

Urbanowski jeszcze raz podziękował wszystkim Państwu, a skoro nastaje czas wakacyjno – 

urlopowy Ŝyczył  miłego i zdrowego wypoczynku. 

 
 
29. Sprawy róŜne. 

 
Nie zgłoszono spraw róŜnych. 
 

 
30. Zakończenie sesji. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Piotr 

Brzostowicz zamknął obrady XXIII sesji Rady Miejskiej mówiąc: „Zamykam obrady XXIII sesji 

Rady Miejskiej  w Kłodzku”.   

 
Zakończenie sesji nastąpiło o godz. 15:15. 
 

 

Protokół sporządziła:  

Barbara Gargasz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kłodzku 

 

            Piotr Brzostowicz 
 
 

 


